
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 17. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 18
Vil ministeren vurdere lovligheden af den praksis, som Boligselskabet Tranemosegård
benytter sig af, jf. artiklen ”Højhusets oprindelige beboere blev genhuset på grund af
forurening, men lejemålene udlejes stadig: »Vi følger sundhedsmyndighedernes retnings-
linjer«”, som bragt i Berlingske den 16. november 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.
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